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PROTOKÓŁ NR IX/19 

Z  SESJI RADY GMINY MARCISZÓW   

odbytej w dniu 28 czerwca 2019 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Marciszowie   

 

Początek obrad godz. 12.00 zakończenie godz.14:40   

Obecnych na sali obrad 15 radnych, co stanowiło quorum do podejmowania uchwał – lista 

obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowi załącznik nr 1, 2 i 3 do protokołu.  

W obradach sesji uczestniczyli:  

Wiesław Cepielik – Wójt Gminy Marciszów,  

Marta Jędrzejowska - Sekretarz Gminy, 

Edyta Bania – Skarbnik Gminy,  

Tomasz Łuczkowski – Radca Prawny,  

Sołtysi, kierownicy poszczególnych referatów. 

 

Ad. 1 i 2. 

Mirosław Wolak Przewodniczący Rady Gminy Marciszów dokonał otwarcia obrad sesji      

oraz przywitał uczestników.   

 

Ad.3. 

Stwierdzenie quorum.  

Na podstawie listy obecności radnych Przewodniczący Rady Gminy stwierdził quorum,  

listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1, 2 i 3 do protokołu.  

 

Ad.4. 

Przedstawienie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, który został dostarczony radnym  

w ustawowym terminie wraz z materiałami.  

 

Porządek obrad sesji przedstawia się następująco:  

 

1/ Otwarcie sesji. 

2/ Powitanie. 

3/ Stwierdzenie quorum. 

4/ Przedstawienie porządku obrad. 

5/ Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 

6/ Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

7/ Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

8/ Realizacja zadań związanych z turystyką.  

9/ Komunikacja na terenie gminy z uwzględnieniem atrakcyjnych obiektów turystycznych.  

10/ Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

a/ powołania doraźnej Komisji Statutowej oraz trybu opracowania nowego statutu Gminy 

Marciszów,  

b/ powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników sądowych,  

c/ uchwalenia Regulaminu Cmentarzy Komunalnych oraz Regulaminu Korzystania z Kaplicy 

Cmentarnej w Gminie Marciszów,  

d/ powierzenia Wójtowi Gminy Marciszów uprawnień do stanowienia wysokości opłat za 

usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej,  
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e/ określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych i domów jednorodzinnych stanowiących 

własność Gminy Marciszów,  

f/ ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  w ośrodkach wsparcia, 

g/ określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego,  

h/ zmiany uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2019,  

 

11/ Interpelacje i zapytania radnych.  

12/ Sprawy różne.  

13/ Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.5.  

Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.  

 

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Po rozpatrzeniu wniosków z Komisji złożył wniosek o wycofanie  z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie powierzenia Wójtowi Gminy Marciszów uprawnień do stanowienia 

wysokości opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej, a przyjęcie           

w to miejsce projektu uchwały w sprawie wysokości opłat za usługi cmentarne i pogrzebowe 

wykonywane na terenie cmentarzy komunalnych w Gminie Marciszów,  

 

Rada Gminy w głosowaniach jednogłośnie 15 głosami „za” wyraziła zgodę na dokonanie 

zmian w porządku obrad zgodnie ze złożonym wnioskiem. /zgodnie z imiennym wykazem 

głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/.    

 

1/ Otwarcie sesji. 

2/ Powitanie. 

3/ Stwierdzenie quorum. 

4/ Przedstawienie porządku obrad. 

5/ Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 

6/ Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

7/ Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

8/ Realizacja zadań związanych z turystyką.  

9/ Komunikacja na terenie gminy z uwzględnieniem atrakcyjnych obiektów turystycznych.  

10/ Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

a/ powołania doraźnej Komisji Statutowej oraz trybu opracowania nowego statutu Gminy 

Marciszów,  

b/ powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników sądowych,  

c/ uchwalenia Regulaminu Cmentarzy Komunalnych oraz Regulaminu Korzystania z Kaplicy 

Cmentarnej w Gminie Marciszów,  

d/ wysokości opłat za usługi cmentarne i pogrzebowe wykonywane na terenie cmentarzy 

komunalnych w Gminie Marciszów,  

e/ określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych i domów jednorodzinnych stanowiących 

własność Gminy Marciszów,  

f/ ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  w ośrodkach wsparcia, 

g/ określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego,  

h/ zmiany uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2019,  

 

11/ Interpelacje i zapytania radnych.  

12/ Sprawy różne.  
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13/ Zamknięcie obrad sesji. 

 

Porządek obrad po zmianach przyjęto jednogłośnie 15 głosami „za” /zgodnie z imiennym 

wykazem głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/.  

Ad.6. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia   

Protokół z poprzedniego posiedzenia wyłożony był do publicznego wglądu. 

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia uwag nie zgłoszono.   

Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęto jednogłośnie 15 głosami „za” /zgodnie               

z imiennym wykazem głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/.  

Ad.7.  

Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik przedstawił informację z bieżącej pracy między 

sesjami   

- 01.06.2019 r. – odbyły się II zawody rowerowe na pumptraku o puchar wójta, dzień dziecka 

organizowany przez Radę Sołecką oraz Festyn Charytatywny Dzieci Dzieciom,  

- 02.06.2019 r. – odbył się festyn z okazji dnia dziecka w Ciechanowicach połączony              

z otwarciem wieży widokowej na wzgórzu parkowym,  

- 04.06.2019 r. – odbyła się powiatowa komisja bezpieczeństwa,  

- 08.06.2019 r. – odbył się przegląd artystów plastyków powiatu kamiennogórskiego, podczas 

którego naszą Gminę reprezentowało trzech artystów,  

- 11.06.2019 r. – odbył się trening służb ratunkowych i zarządzania kryzysowego                     

z uczestnictwem jednostki OSP Marciszów oraz pracowników zarządzania kryzysowego,  

13.06.2019 r. – Wójt brał udział w mini konwencie samorządowców powiatu 

kamiennogórskiego w Lubawce w sprawie funkcjonowania szpitala powiatowego                     

i porozumienia Sudety 2030,  

- 14.06.2019 r. – odbyło się uroczyste zakończenie roku przedszkolnego,  

- 18.06.2019 r. – w urzędzie Gminy odbyła się uroczystość wręczenia wyróżnień i nagród 

wójta gminy oraz radnych i sołtysów dla najlepszych uczniów, absolwentów gimnazjum          

i szkoły podstawowej,  

- 19.06.2019 r. – odbyło się uroczyste zakończenie roku szkolnego w Zespole Szkolno- 

Przedszkolnym w Marciszowie,  

- 19.06.2019 r. – w świetlicy w Marciszowie odbyło się spotkanie organizowane wspólnie        

z wójtem gminy Kamienna Góra, poświęcone budowie trasy S3 odcinek Bolków – Lubawka, 

- 22.06.2019 r. – zorganizowany został I Turniej Piłkarski Imienia Janusza Banasiewicza,             

w którym uczestniczyły drużyny żaków i trampkarzy, w tym nasi mistrzowie Dolnego Śląska, 

podczas którego odbyło się także krótkie spotkanie podsumowujące sezon piłkarski Klubu 

LKS Bóbr Marciszów, 

- 25.06.2019 r. – Państwowa Inspekcja Pracy przeprowadziła akcję kontrolną urzędu pod 

względem prawidłowości prowadzonej dokumentacji pracowniczej i rozliczania czasu pracy, 

- 25.06.2019 r. – odbyło się zwyczajne i nadzwyczajne zgromadzenie wspólników 

SANIKOM, dotyczące między innymi udzielenia absolutorium dla zarządu i członkom rady 

nadzorczej, 
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- 25.06.2019 r. – odbyło się spotkanie z prezesem TBS w sprawie ewentualnych inwestycji na 

terenie gminy Marciszów, w tym uregulowania gospodarki odprowadzania ścieków 

komunalnych z budynku TBS, 

- 26.06.2019 r. – w muzeum tkactwa w Kamiennej Górze odbyło się organizowane przez 

SANIKOM spotkanie z parlamentarzystami ziemi jeleniogórskiej, wałbrzyskiej i legnickiej    

w sprawie nasilających się problemów w gospodarce odpadami komunalnymi.  

 

Ponadto odbyło się kilka spotkań z dr Ireneuszem Makasiem w sprawie funkcjonowania 

służby zdrowia realizowanej przez NZOZ Przychodnia „Rodzinna” w Marciszowie, 

problemów i ewentualnych możliwości usprawnienia. Zorganizowane zostały jeszcze inne 

spotkania m.in. z komendantem PSP w sprawach bieżącej współpracy oraz spotkania, 

dotyczące spraw wodociągowych. 

Następnie na wniosek Przewodniczącego Rady Wójt Gminy Marciszów omówił aktualną 

sytuację w sporze z Wałbrzyskim Związkiem Wodociągów i Kanalizacji. 

 

Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie zgłoszono.  

Ad.8. 

Realizacja zadań związanych z turystyką.  

Informację na temat zadań związanych z turystyką przedstawiła Katarzyna Doliny.  

Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

Ad.9. 

Komunikacja na terenie gminy z uwzględnieniem atrakcyjnych obiektów turystycznych. 

Pisemna informacja dotycząca komunikacji na terenie gminy z uwzględnieniem atrakcyjnych 

obiektów turystycznych stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Następnie Wójt Gminy Marciszów poinformował, że przeprowadzone zostały rozmowy           

z powiatem, podczas których uzgodniono, że powstanie parking dla autobusów przy drodze 

powiatowej relacji Wieściszowice – Raszów oraz poinformował o pismach wysłanych do 

właścicieli parkingów, nakazujące usunięcie tablic reklamowych.  

Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie zgłoszono.   

 

Ad.10. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ powołania doraźnej Komisji Statutowej oraz trybu opracowania nowego statutu 

Gminy Marciszów, 

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał wniosek Komisji 

Budżetu do w/w projektu uchwały o wykreślenie z zapisów §1 treści „na okres trzech 

miesięcy”. 

Wniosek przyjęto jednogłośnie 15 głosami „za” /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Wniosek stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

W dalszej części posiedzenia akces do pracy w komisji zgłosili: radny Mirosław Wolak, radna 

Jolanta Sanojca, radny Edmund Orzechowski,  

Innych kandydatur nie zgłoszono.  
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 8 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr IX/47/19. 

 

b/ powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników sądowych,  

Do pracy w Zespole ds. zaopiniowania kandydatów na ławników sądowych zgłosili się:  

radna Jadwiga Adamczyk, radny Julian Polański, radny Dawid Chęciński.  

Innych kandydatur nie zgłoszono.   

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu 

uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 9 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr IX/48/19. 

 

c/ uchwalenia Regulaminu Cmentarzy Komunalnych oraz Regulaminu Korzystania        

z Kaplicy Cmentarnej w Gminie Marciszów,  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 10 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr IX/49/19. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy. 

Po przerwie.  

 

d/ wysokości opłat za usługi cmentarne i pogrzebowe wykonywane na terenie cmentarzy 

komunalnych w Gminie Marciszów,  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał wniosek Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki do w/w projektu uchwały o  poddanie korekcie 

proponowanych opłat do wysokości 75%.  

Wniosek stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Następnie Wójt Gminy Marciszów poprosił o przemyślenie tego wniosku.   

W dalszej części posiedzenia głos zabrał radny Andrzej Mitczak przewodniczący Komisji 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Zdrowia, który poinformował, że Komisja wnioskowała       

o podwyżkę z wysokości 150% do 100%, gdyż opracowywany jest nowy regulamin                 

i wdrażane są nowe działania, które będą miały na celu wprowadzenie ładu i porządku na 

cmentarzach i które kosztują W związku z tym, że kilka lat stawka nie była podnoszona 

Komisja doszła do wniosku, że przy takiej podwyżce właściciel cmentarza zmieści się            

w kosztach.  

Radna Jadwiga Adamczyk przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu                        

i Turystyki wyjaśniła, że Komisja uważała podwyżkę 75% jako pierwszy etap i nie chciała 

narzucić od razu takiej kwoty mieszkańcom. Po wysłuchaniu wyjaśnień uważa, że może się 
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przychylić do podwyżki 100%, gdyż jej wysokość będzie adekwatna do kosztów, jakie będą 

ponoszone.  

Następnie Wójt przedstawił plany modernizacji cmentarzy.   

Po uzyskaniu jednogłośnej zgody pozostałych członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu       

i Turystyki radna Jadwiga Adamczyk wycofała złożony wniosek.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu 

uchwały.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 12 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr IX/50/19. 

 

e/ określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych i domów jednorodzinnych 

stanowiących własność Gminy Marciszów,  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak przedstawił wnioski złożone do 

projektu uchwały: 

- wniosek Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Zdrowia o powrót do bonifikaty 99%. 

/wniosek stanowi załącznik nr 13 do protokołu/,  

- wniosek Komisji Budżetu o przywrócenie bonifikaty 95% oraz 99% w przypadku sprzedaży 

ostatniego mieszkania w budynku lub całego budynku. (Budynek schodzi                                 

z ewidencji) /wniosek stanowi załącznik nr 14 do protokołu/,  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił stanowisko Wójta Gminy w kwestii 

złożonych wniosków oraz zwrócił uwagę na wygląd budynków będących własnością 

mieszkańców. Poinformował również, że jako pierwszy głosowany będzie wniosek Komisji 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Zdrowia jako najdalej idący, mówiący o bonifikacie 99%. 

Jeżeli uzyska on większość głosów bezskuteczne będzie głosowanie drugiego wniosku.  

W dalszej części posiedzenia radny Andrzej Mitczak uzasadnił złożony wniosek, 

podkreślając że być może na tym etapie gmina dołoży do tego, ale długofalowo jest to            

z korzyścią ,dlatego że widać co jest robione w mieszkaniach będących w zasobie prywatnego 

zarządzania.      

Głos zabrał Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik, który dodał, że lepiej jest jeżeli te 

nieruchomości znajdują się w rękach prywatnych, wtedy właściciele o nie dbają, dokonują 

modernizacji i remontów. Spoczywa to na ich barkach, a gmina za niewielkie opłaty nie jest 

w stanie tego remontować i utrzymywać. Dlatego też dążymy do tego i zasadne jest 

udzielenie tej maksymalnej bonifikaty.   

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak poddał pod głosowanie 

wniosek Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Zdrowia o powrót do bonifikaty 99%. 
Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła wniosek Komisji Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Zdrowia /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, stanowiącym 

załącznik nr 4 do protokołu/ 

Głosowanie kolejnego wniosku stało się bezzasadne.  

W dalszej części posiedzenia Radca Prawny Tomasz Łuczkowski zwrócił uwagę na 

konieczność zmiany zapisów §7 w związku z przegłosowanym wnioskiem.  

Po zgłoszeniu wątpliwości radnej Jadwigi Adamczyk oraz radnego Juliana Polańskiego 

co do zapisów tego paragrafu ogłoszona został przerwa, podczas której przeprowadzono  

konsultację z pracownikiem merytorycznym.  

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak złożył wniosek do 

projektu uchwały o wprowadzenie w §7 zapisu o treści „Traci moc uchwała nr VIII/49/2015 

Rady Gminy Marciszów z dnia 28 maja 2015 r. w sprawie określenia zasad sprzedaży lokali 

mieszkalnych i domów jednorodzinnych stanowiących własność Gminy Marciszów”.  
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Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła wniosek Przewodniczącego 

Rady o zmianę zapisów §7 /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, stanowiącym 

załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu 

uchwały po zmianach.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 15 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr IX/51/19. 

 

f/ ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  w ośrodkach 

wsparcia, 

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 16 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr IX/52/19. 

 

g/ określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego,  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 17 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr IX/53/19. 

 

h/ zmiany uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2019,  

Skarbnik Gminy Marciszów Edyta Bania odczytała treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 18 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr IX/54/19. 

 

Ad. 11.   

Interpelacje i zapytania radnych.  

Nie wystąpiły.  

 

Ad. 12.   

Sprawy różne. 

Radny Edmund Orzechowski  

Po przeprowadzeniu posiedzenia wyjazdowego, dotyczącego świetlic poruszył kwestię 

odpowiedzialności za działalność świetlicy oraz konieczność opracowania  regulaminu 

działalności świetlic, gdyż mamy różne świetlice o różnym standardzie.  Następnie poruszył 

kwestię odpłatności za świetlice.   
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Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Wyjaśnił, że odnośnie regulaminu to jest taki przygotowany lub jest w fazie projektu. 

Następnie przedstawił odpowiedzialność za świetlice oraz poinformował o zarządzeniu na 

podstawie którego naliczane są opłaty za korzystanie ze świetlic.  

Radny Jan Koszyk  

Poprosił o zorganizowanie spotkania z zarządem strzelnicy w Wieściszowicach w celu 

ustalenia zasad funkcjonowania i korzystania z tej strzelnicy.   

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Zobowiązał się do zorganizowania takiego spotkania. Zaproponował, aby w tym spotkaniu 

uczestniczył również sołtys i radny.  

Józef Żukrowski sołtys wsi Nagórnik  

Zwrócił się z pytaniem czy gmina wysyłała pismo do ANR  w sprawie zbiornika                     

w Nagórniku. Nie wie z czyjej inicjatywy podjęto działania.  Następnie przedstawił problem 

działki drogowej wchodzącej w skład drogi powiatowej, na którą podczas ulewy naniosło 

żwiru.  Mieszkańcom zleży na dokończeniu tej drogi.   

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Poinformował, że gmina cały czas monitowała w kwestii zbiornika, gdyż grozi on katastrofą     

i może dojść do tragedii. Być może zostały podjęte jakieś zdziałania natomiast nie ma 

informacji o tym, że ten basen ma być remontowany. W kwestii przejęcia nieruchomości 

poniżej basenu to zostanie udzielona odpowiedz telefonicznie. Odnośnie drogi bieg jest 

nadany sprawie i trwa regulacja.   

Radny Edmund Orzechowski  

Poprosił o wyjaśnienie na jakim etapie jest kwestia wybudowania świetlicy w Świdniku.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Wyjaśnił, że planowane jest zabezpieczenie środków na wykonanie projektu, którego 

powstanie planowane jest po półroczu.   

Radna Jadwiga Adamczyk  

Podziękowała Wójtowi za zorganizowanie wyjazdu dzieci do kina. Przekazała również 

podziękowania dla powiatu za wykoszenie poboczy dróg powiatowych oraz zwróciła również 

uwagę na konieczność wykaszania rowów. Następnie przypomniała o konieczności 

wykaszania dróg gminnych oraz poruszyła kwestię przejęcia działki, planowanej pod 

poszerzenie cmentarza.   

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Wyjaśnił, że musi sprawdzić stan korespondencji z KOWR-em. Dodał, że KOWR jest 

skłonny przekazać również działkę w Świdniku.  

Radny Edmund Orzechowski  

Uważa, że nie powinno się dziękować za koszenie gdyż powinno to być wykonywanie bez 

monitowania i dzwonienia. Następnie w imieniu mieszkańców zaprosił na festyn do 

Świdnika.    

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak 

Przedstawił wniosek Komisji Infrastruktury Technicznej dotyczący przeglądu placów zabaw 

na terenie gminy oraz poprosił Wójta Gminy o jego jak najszybszą realizację.  

Wniosek Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Zapewnił, że wszystkie usterki i zgłoszenia zostaną zrealizowane, gdyż w innym przypadku 

należałoby wyłączyć plac z użytkowania.  

Radny Andrzej Mitczak  

Przypomniał, że od dwóch lat prosi o barierkę koło mieszkańca budynku nr 60                         

w Ciechanowicach. Było to już wielokrotnie obiecane i do dnia dzisiejszego tej barierki tam 

nie ma.  
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Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Odpowiedział, że zajmie się sprawą.  

Radny Marcin Frasunek  

Zabrał glos w sprawie działki pod  poszerzenie cmentarza w Marciszowie.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Wyjaśnił, że  w tej sprawie nie ma odpowiedzi z kurii. Z nieoficjalnych informacji wiadomo, 

że zamiana nie wchodzi w grę, gdyż kuria będzie chciała żeby ewentualnie kupić tą działkę. 

Jest to nieoficjalne stanowisko i w tej sprawie umówione jest spotkanie z proboszczem.   

Józef Szołdrowski sołtys wsi Sędzisław  

W imieniu rady sołeckiej i mieszkańców zaprosił na festyn rodzinny do Sędzisławia, który 

odbędzie się dnia 6 lipca 2019 roku.   

Edward Sikora sołtys wsi Pastewnik  

- powrócił do tematu placów zabaw i przedstawił problem z huśtawką na placu zabaw            

w Pastewniku. Nie rozumie dlaczego zdemontowano całą huśtawkę jak do wymiany były 

tylko legary,   

- ponowił prośbę o interwencję w sprawę przejeżdżających przez Pastewnik tirów. Na dzień 

dzisiejszy ruch tirów zwiększył się dwukrotnie i została uszkodzona nowa droga. Następnie 

omówił koncepcję ustawienia oznakowania drogowego w celu wyeliminowania problemu,  

- poinformował o utworzeniu się w pustostanach na terenie wsi siedlisk lisów z małymi 

lisami. We wsi ginie drób oraz stanowią one zagrożenie dla dzieci.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Wyjaśnił, że cztery miesiące monituje sprawę tirów. Zamontowane są lustra, podjęto 

działania w celu zwiększenia patroli policji. Ponowi działania mające na celu ponaglenie 

powiatu oraz prosi o włączenie się do tych działań sołtysa i mieszkańców.  

Odnośnie problemu z lisami zostanie sprawdzone kto jest władny do podjęcia działań w tym 

temacie.  

Adam Chronowski sołtys wsi Marciszów  

- podziękował za pomoc w organizacji festynu charytatywnego, jaki odbył się w Marciszowie 

oraz wszystkim ofiarodawcą i darczyńcom za wsparcie finansowe,  

- powrócił do tematu cmentarza i zaproponował, aby z radnymi wybrać się na spotkanie          

z biskupem, który obiecał pomoc w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak 

Poinformował o piśmie jakie zostało skierowane od sołtysów w sprawie rozważenia 

możliwość podniesienia miesięcznej diety sołtysów /pismo stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu/ Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przegląd i podsumowanie wszystkich 

diet po półroczu.   

Radna Jadwiga Adamczyk  

Uważa, że obecna sytuacja finansowa nie jest jeszcze na tyle wyklarowana i uważa, że 

jakiekolwiek ruchy w tym zakresie nie są wskazane. Podkreśla, że w kwestii podwyżek  

należałoby zacząć najpierw od góry.  

Józef Żukrowski sołtys wsi Nagórnik  

Powrócił do tematu tirów wjeżdżających do Pastewnika i poinformował, że w dniu 

dzisiejszym starostwo miało zamontować odpowiednie znaki w Domanowie, 

uniemożliwiające wjazd tirom do Pastewnika.   

Józef Szołdrowski sołtys wsi Sędzisław  

Poprosił aby w kwestii podwyżek nie doszło do sytuacji jaka miała miejsce cztery lata temu.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Na zakończenie obrad Wójt Gminy  

- podziękował za współpracę w kwestii zakończenia sprawy wodociągów,  
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- zaprosił zebranych na przejazd samochodów zabytkowych, które zatrzymają się koło  Domu 

Kultury w Marciszowie w godz. 15.00-16.00, a następnie pojadą do Ciechanowic,  

- życzył udanego wypoczynku w związku z rozpoczynającym się sezonem urlopowym.  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak 

Również życzył zebranym udanego letniego wypoczynku.  

 

Ad.12  

Zamknięcie obrad sesji.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 

14.40 dokonał jej zamknięcia. 

 

Załączniki do protokołu dostępne są na stanowisku pracy Biuro Rady Gminy.  

 

Protokołowała                               Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Płaszczyńska                                     Mirosław Wolak  
Insp. ds. biura rady,  

ogólno-organizacyjnych,                

archiwum zakładowego  

 

 

 


